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Protokół Nr 65/20
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego

w dniu 24 lutego 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowi e
przy pl. Piastowskim 2 w Wołowie, w godz. 14:00-14:50.

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Janusz Dziarski - przewodniczący Zarządu,
2) Jarosław Iskra - członek Zarządu,
3) Kamil Jeżyna - członek Zarządu,
4) Zbigniew Posacki - członek Zarządu,
5) Józef Szumilas - członek Zarządu.

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- p. Andrzej Nejman - Sekretarz Powiatu,
- p. Tadeusz Wróblewski - Kierownik Referatu Utrzymania Dróg w Starostwie Powiatowym,
- p. Piotr Migaj - obsługa prawna.

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Starosta, witając uczestników spotkania.
Następnie przedstawił porządek posiedzenia.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.
3. Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wydania opinii

w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji
drogowej, realizowanej przez Skarb Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg
Krajowych i Autostrad dla inwestycji pn.: "Rozbudowa drogi Krajowej nr 36 na odcinku
Ścinawa - Krzelów"}

4. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Wołowskiego w sprawie
czynności związanych z przeprowadzeniem konsultacji społecznych z mieszkańcami
Powiatu Wołowskiego w sprawie pozostania Gminy Wińsko na terytorium Powiatu
Wołowskiego i nie włączania Gminy Wińsko do Powiatu Lubińskiego.

5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjecie proponowanego porządku posiedzenia.

Głos zabrał p. Starosta. Poinformował o wniosku p. Tadeusza Wróblewskiego wnioskował o
rozszerzenie porządku posiedzenia.

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.

Proponowany porządek posiedzenia wraz z rozszerzeniem został przyjety przez
członków jednogłośnie.

Do posiedzenia Zarządu dołączył p. Tadeusz Wróblewski.

Ad. 3 Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały zarządu w sprawie wydania
opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizacje inwestycji
drogowej. realizowanej przez Skarb Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych
i Autostrad dla inwestycji pn.: "Rozbudowa drogi Krajowej nr 36 na odcinku Scinawa -
Krzelów"}
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P. Tadeusz Wróblewski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednostka projektowa ROBIMART Sp. z 0.0., ul. Mechaników 1A, 05-800 reprezentowana
przez Pana Roberta Zalewskiego, posiadającego pełnomocnictwo Inwestora - Skarb Państwa
- Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad reprezentowanego przez Generalną
Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad Oddział we Wrocławiu, zwróciła się do Zarządu Powiatu
Wołowskiego pismem z dnia 07.02.2020 r. (wpłynęło do Starostwa Powiatowego dnia
13.02.2020 r.) z prośbą o wydanie opinii celem złożenia wniosku o wydanie decyzji
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla inwestycji pn.: "Rozbudowa Drogi Krajowej
nr 36 na odcinku Ścinawa - Krzelów".
Celem realizacji w/w zadania jest rozbudowa drogi krajowej nr 36 na odcinku Ścinawa -
Krzelów od km 33+843,50 do km 40+405,50 wraz z przebudową obiektu mostowego przez
rzekę Jezierzyca w km 38+870. Droga krajowa nr 36 powiązana jest z drogą powiatową
za pomocą projektowanego węzła nr 2 (skrzyżowania) - km 35+622,06/35+623,18.
Zgodnie z art. 11b ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku o szczególnych zasadach
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t.j.: Dz.U. z 2018 r. poz. 1474
z późnozm), właściwy organ, w tym przypadku Zarząd Powiatu, wydaje stosowną opinię.
Zarząd Powiatu Wołowskiego po zapoznaniu się z przedłożoną dokumentacją pozytywnie
opiniuje niniejsze zamierzenie i nie wnosi do niej zastrzeżeń. Przedmiotowa inwestycja
obejmuje swoim zakresem nieruchomości gruntowe - dz. nr 24 AM 1 obręb Iwno i dz. nr 164
AM 1 obręb Iwno stanowiące pas drogowy drogi powiatowej nr 1275D.

P. Starosta zapytał, czy rozbudowa będzie się wiązała z poszerzeniem drogi.

P. Tadeusz Wróblewski odpowiedział, że tak. Droga ma niedawno wykonaną nową
nawierzchnię, ale ma 6 metrów. Teraz jezdnia będzie miała szerokość 7 metrów. Dla poprawy
bezpieczeństwa będą prawo- i lewoskręty i nastąpi przebudowa obiektu mostowego.

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.

Zarząd 5 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymującym sie
podjął uchwałe Zarządu w sprawie wydania opinii w przedmiocie wniosku o wydanie
decyzji o zezwoleniu na realizacje inwestycji drogowej. realizowanej przez Skarb
Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad dla inwestycji pn.:
..Rozbudowa drogi Krajowej nr 36 na odcinku Scinawa - Krzelów".

P. Tadeusz Wróblewski opuścił posiedzenie Zarządu.

Ad. 4 Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały Zarządu Powiatu Wołowskiego w sprawie
czynności związanych z przeprowadzeniem konsultacji społecznych z mieszkańcami
Powiatu Wołowskiego w sprawie pozostania Gminy Wińsko na terytorium Powiatu
Wołowskiego i nie włączania Gminy Wińsko do Powiatu Lubińskiego.

Głos zabrał p. Sekretarz. Została podjęta uchwała Rady Powiatu dot. przeprowadzenia
konsultacji społecznych. W ślad za nią została przygotowana uchwała Zarządu, która określa
szczegółowe warunki. Jest propozycja, aby przygotować dwa stałe punkty konsultacyjne.
Pierwszym proponowanym punktem jest siedziba Starostwa, drugim filia Powiatowego Urzędu
Pracy w Brzegu Dolnym. Dodatkowo zasadnym wydaje się utworzenie także ruchomych
punktów konsultacyjnych w terenie.

P. Kamil Jeżyna zaproponował jako punkt bibliotekę przy gimnazjum w Brzegu Dolnym, jest
to miejsce przystosowane dla osób niepełnosprawnych. Inną propozycją jest siedziba Związku
Emerytów na os. Fabrycznym.

P. Starosta zobowiązał się do spotkań z mieszkańcami Gminy Wińsko celem rozmów.
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P. Sekretarz wskazał, że karta do oddania głosu będzie maksymalnie uproszczona.
Zainteresowany będzie składał podpis na liście konsultacyjnej. Będzie opinia inspektora ds.
RODO. Ponieważ zapadła decyzja o przyspieszeniu konsultacji, trzeba wysłać listy
informacyjne (treść do ustalenia), do rozpatrzenia jest, czy nie powinno się wydrukować
pewnej ilości plakatów zachęcających do udziału w konsultacjach.

P. Zbigniew Posacki zauważył, że w uchwale brakuje zapisu, komu powierza się jej wykonanie.

P. Piotr Migaj odpowiedział, że zależy, przez kogo będą wykonywane dalsze czynności.

P. Zbigniew Posacki dodał, że jego zdanie wykonanie powinno być powierzone Staroście,
gdyż czuwa od nad całością przeprowadzanych przez zespół czynności.

P. Kamil Jeżyna również uznał, że nie ma tu wątpliwości, gdyż to Starosta kieruje Urzędem
i pracami Zarządu.

Głos zabrał p. Starosta. W paragrafie 3 są już określane pewne czynności, że:
- Zarząd Powiatu Wołowskiego przeanalizuje przedstawione wyniki konsultacji społecznych
i przedłoży do nich ewentualne uwagi lub wnioski - i jest to zadanie dla nas jako ciała
kolegialnego.
- Wyniki konsultacji społecznych, o których mowa w paragrafie 2 ust. 6 niniejszej uchwały,
Przewodniczący Zarządu Powiatu Wołowskiego przekaże Przewodniczącemu Rady Powiatu
Wołowskiego na sesji.
- Zarząd Powiatu poda do publicznej wiadomości wyniki konsultacji społecznych, w terminie
14 dni od dnia ich zakończenia poprzez zamieszczenie ich na stronie internetowej Starostwa
Powiatowego w Wołowie, Biuletynie Informacji Publicznej oraz w sposób przyjęty.

P. Piotr Migaj dodał, że są tam określone czynności, które będzie wykonywał Starosta lub
Zarząd Powiatu. Natomiast mowa jest o wykonującym uchwałę w całości.

Ustalono, że zostanie dopisany paragraf 4 i tym samym obecny paragraf 4 stanie się 5.
Zostanie dopisane, że wykonanie uchwały powierza się Staroście Wołowskiemu.

P. Wicestarosta opuścił posiedzenie Zarządu.

Ad. 5 Sprawy różne.

Głos zabrał p. K. Jeżyna, rozpoczynając dyskusję w zakresie wizerunku Powiatu. Brak jasnego
i pozytywnego przekazu nie pomoże w osiągnięciu pozytywnego wyniku konsultacji. Praca nad
poprawą przekazu może mieć pozytywny wpływ na postrzeganie Powiatu jako jednostki.
Obserwując działania najbliższych terytorialnie powiatów, w Środzie Śląskiej i Trzebnicy, w
mediach społecznościowych widać że zamieszczanie informacji odbywa się ze znacznie
większą częstotliwością niż w Wołowie. Przekaz jest tam budowany w sposób konsekwentny.

P. Zbigniew Posacki dodał, że nie chodzi tylko o liczbę postów, ale też ich aktualność.
P. Kamil Jeżyna odparł, że na Facebooku Powiatu nie pojawia się nawet skrócona relacja
z obrad sesji, która jest raz w miesiącu. Taka informacja jest niezbędna.

P. Józef Szumilas dodał, że czasami tę lukę wypełnia ktoś inny, w sposób korzystny lub nie.
Sołtys Bukowic przesłał pismo w sprawie wniosku Zarządu o budowie ścieżki pieszo-
rowerowej do nowo projektowanego ronda na skrzyżowaniu dróg wojewódzkich i powiatowych
w kierunku Bukowic. Mieszkańcy Bukowic dowiedzieli się w ten sposób, że Zarząd zabiega o
ich interesy.

P. Kamil Jeżyna odparł, że była to przez niego przesłana informacja. Natomiast druga sprawa,
należy wpłynąć na pracę Biura Rady i Zarządu w sprawie przyjmowania protokołów.
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P. Sekretarz odpowiedział, że zgadza się z tymi kwestiami. Nie ma pracownika, który zająłby
się udostępnianiem informacji. Do Biura Rady poszukiwaio stażystów przez Urząd Pracy, ale
nie było chętnych.

P. K. Jeżyna zwrócił uwagę, że przekaz w mediach społecznościowych nie wymaga
ponoszenia kosztów.

P. Starosta dodał, że jednak przekazy ktoś musi formułować, a brakuje pracowników.

P. Z. Posacki wskazał, że brak pracowników nie jest wytłumaczeniem.

P. Starosta poinformował, że uczestniczył w przysiędze 16 Batalionu Dolnośląskiego Wojsk
Obrony Terytorialnej, okazało się że jest tam mieszkanka Wołowa. P. Starosta zaprosił tę
panią na początek kwalifikacji wojskowej.

P. Wicestarosta dołączył do posiedzenia.

Ad. 4 Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały Zarzadu Powiatu Wołowskiego w sprawie
czynności zwiazanych z przeprowadzeniem konsultacji społecznych z mieszkańcami
Powiatu Wołowskiego w sprawie pozostania Gminy Wińsko na terytorium Powiatu
Wołowskiego i nie właczania Gminy Wińsko do Powiatu Lubińskiego.

Zarzad 5 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujacych sie
podjał uchwałe Zarzadu Powiatu Wołowskiego w sprawie czynności zwiazanych
z przeprowadzeniem konsultacji społecznych z mieszkańcami Powiatu Wołowskiego
w sprawie pozostania Gminy Wińsko na terytorium Powiatu Wołowskiego i nie
właczania Gminy Wińsko do Powiatu Lubińskiego.

Ad. 6 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.
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